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2017 
Datum:  6-3-2017 
 
Geacht college, 
 
Op 11 oktober 2016 heeft de gemeenteraad ingestemd met de nieuwe glasregeling, waardoor er 
afgelopen Carnaval buiten geen drank uit glas geschonken en gedronken mocht worden. De 
burgemeester heeft de raad diezelfde dag ook toegezegd dat zij met een plan zou komen om het plastic 
dat als gevolg van deze nieuwe glasregeling met Carnaval zou worden gebruikt op een duurzame manier 
op te ruimen. De gemeenteraad heeft dit plan middels een raadsinformatiebrief op 1 februari 2017 
ontvangen. In deze brief staat onder andere dat het plastic afval zo veel mogelijk apart zal worden 
ingezameld zodat het kan worden gerecycleerd. Als het plastic afval voor meer dan 5% ‘vervuild’ is met 
andersoortig afval zal het worden verwerkt als restafval en dus niet worden gerecycleerd. Carnaval ligt 
inmiddels achter ons, en de PvdA-fractie is zeer benieuwd hoe dit plan in de praktijk heeft uitgepakt. 
Daarom hebben wij de volgende vragen aan het college: 
  

1. Welk percentage van de tijdens Carnaval gebruikte bekers beoogde u ‘schoon’ (dus met 
maximaal 5% andersoortig afval) in te zamelen en te recycleren? 

2. Hoeveel procent van de tijdens Carnaval gebruikte bekers is daadwerkelijk ‘schoon’ (dus met 
maximaal 5% andersoortig afval) ingezameld en kan nu daadwerkelijk gerecycleerd worden? 

3. Bent u tevreden met dit percentage? Waarom wel/niet? 
4. Zo nee, wat gaat u doen om dit percentage in de toekomst te verhogen? 
5. Bent u tevreden over de samenwerking met horecaondernemers in het kader van de inzameling 

van plastic bekers tijdens Carnaval? Waarom wel/niet? 
6.  Zo nee, wat ga u doen om deze samenwerking in de toekomst te verbeteren? 
7. Bent u tevreden over de samenwerking met bouwers/gebruikers van carnavalswagens in het 

kader van de inzameling van plastic bekers tijdens Carnaval? Waarom wel/niet? 
8.  Zo nee, wat ga u doen om deze samenwerking in de toekomst te verbeteren? 
9. Wat waren de extra kosten van het opruimen en inzamelen van plastic bekers tijdens Carnaval? 
10. Bent u van mening dat de opruiming en inzameling van de plastic bekers tijdens Carnaval 

duurzaam is verlopen? Waarom wel/niet? 
11. Zo nee, wat ga u doen om de opruiming en inzameling van plastic bekers tijdens Carnaval in de 

toekomst duurzamer te laten verlopen? 
 
 
met vriendelijke groet, 
namens de PvdA-fractie Maastricht, 
Jintro Pauly 
Anita van Ham 


